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Referat fra styremøte 
 

 

Tid og sted: Tirsdag 5. mars 2024 kl. 17.30 på Hedrum bygdetun 

 

Til stede: Kari Næss Fuglestein (leder), Thor Henning Døvle, Roar Juel Johannessen, Ingjerd 

Hallenstvet Nilsen, Jostein Sundby, Kristian Hunskaar (styremedlemmer), Leif Arne 

Asbjørnrød (1. vara) og Unni Lindhjem (2. vara) 

 

Forfall: Olav Nordheim 

 

Sak 27/24 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

Innkalling og saksliste ble sendt pr. e-post lørdag 2. mars. Det ble meldt to saker til eventuelt 

(sak 36/24). 

 

VEDTAK: Styret godkjenner innkallinga og sakslista. 

 

Sak 28/24 GODKJENNING AV REFERATER 

Referat fra styremøtet 6. februar 2024 ble sendt til det gamle styret pr. e-post 14. februar, og 

medlemmene av det gamle styret har ikke kommet med merknader til referatet. Det nye 

styret mottok referatet sammen med innkallinga og sakslista til styremøtet 5. mars pr. e-post 

lørdag 2. mars. 

 

Det var inge merknader til referatet. Kristian orienterte om praksis for referater, herunder 

styrevedtaket fra 9. januar 2024 (sak 9/24) om at referatene skal tilgjengeliggjøres på hhl.no. 

 

VEDTAK: Styret godkjenner referatet fra styremøtet 6. februar 2024. 

 

Sak 29/24 EGENPRESENTASJON AV STYREMEDLEMMENE OG VARAMEDLEMMENE 

Styremedlemmene og varamedlemmene presenterte seg for hverandre. 

 

VEDTAK: Styret tar presentasjonene til orientering. 

 

Sak 30/24 MELDINGER 

a) Historielaget har mottatt en harddisk med de gamle filmopptakene fra Hedrum, som 

laget har betalt Lono Film & Video v/ Sigurd Lundal for å konvertere til digitalt format. 

Styret tittet på et par av filmopptakene i møtets pause. Styret antar at mange av 

filmopptakene vil egne seg for visning på temakvelder og søndagskaffeer, men at 

filmopptakene først bør gjennomgås. Harddisken overlates i første omgang til 

bildegruppa for gjennomsyn og registrering. 

b) Vestfold fylkeskommune har henvendt seg med spørsmål om opplysninger om 

Fantestien langs Farris, da man leter etter kulturminner i Vestfold forbundet med tatere. 

Fylkeskommunen har blitt vist til Tor Bjørviks artikkel «Fantestien som forbandt Larvik 

og Moholt jernverk» (Heidarheim 2018/2019, s. 14–15.) 

c) Teater Ibsen tilbyr forestillingen «Best før, ofte god etter – kortreiste tanker om musikk» 

med gitarist og skuespiller Iver Bjurgren i tidsrommet uke 36–48. Forestillingen koster 

kr. 5 500,- inkludert reise og diett. Det er enkelt å tilrettelegge for forestillingen. Styret 

syntes tilbudet kan være interessant og kommer tilbake til saken. 

d) Historielaget har mottatt en henvendelse om overnatting i Majorstua. Innsenderen har 

blitt henvist til Larvik kommune, siden det er kommunen som eier Majorstua. 

Overnatting har visstnok ikke blitt tillatt tidligere. 
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VEDTAK: Styret tar meldingene til orientering. 

 

Sak 31/24 ORIENTERINGSSAKER 

 Styremedlemmene som var med i styret i 2023/2024 tok hovedansvaret for å orientere om 

saker og aktiviteter i gruppene og i drifta for øvrig. 

a) Tunet 

- Gulvet i skolestua har blitt malt, og det pågår montering av lister. 

b) Samlingene 

- Gruppene har sine vanlige, ukentlige møter. 

c) Formidling 

- 9. mars er det kurs i formidling og omvisning. En første plan var å annonsere kurset 

på hhl.no og sende personlige invitasjoner til personer involvert i Kulturskrinet, 

Sommeråpent m.m. Det ble for tidkrevende å finne fram til hvilke personer dette 

skulle gjelde, så i stedet ble annonseringa på hhl.no kombinert med SMS til alle 

medlemmer med registrert telefonnummer. Styret uttrykte at SMS-annonsering bør 

være en hovedregel i slike sammenhenger. 

- Leif Arne Asbjørnrød går inn som gruppeleder for Kulturminner. 

d) Arrangementer 

- Foredraget med Jørn Holme måtte utsettes fra 7. mars til 5. mai og blir dermed en 

søndagskaffe i stedet for en temakveld. 

- Påskefrokosten skal annonseres til medlemmene pr. SMS, foruten på hhl.no. 

- Om et arrangement skal averteres i avisene (ØP og SB), skal lederen for 

arrangementet meddele nøkkelinformasjon om arrangementet (inkludert om det skal 

annonseres i SB i tillegg til i ØP) til Thor Henning, som tar seg av selve 

bestillingene til avisene. 

- Jf. sak 15/24 b) har stortingsrepresentant Erlend Larsen kommet med tilbud om bl.a. 

omvisning på Stortinget. Unni foreslo å lage en felles tur med Bygdekvinnelaget, for 

da vil det være gode forutsetninger for å fylle en buss. 

e) Sekretær 

- Styret har behov for ei intern liste med navn, telefonnumre og e-postadresser. 

Kristian utarbeider slik liste og sender ut. Det ble påvist at Jostein er registrert med 

feil telefonnummer i medlemsregisteret, og Kristian retter dette. 

- Det kan virke som om ikke alle har mottatt kontingentkrav. Kristian undersøker dette 

med regnskapsfører Hans S. Gjone. 

f) Styreleder/nestleder 

- Historielaget mottok en gave på kr. 220 000,- fra Ringdal velforening i forbindelse 

med årsmøtet. 

- Kari vil innhente et kostnadsoverslag fra Pål Gjone vedrørende rehabilitering av 

låvetaket. Et forslag om solcellepanel på deler av taket ble spilt inn. 

- Ragnhild Tidemansen sier opp sin arbeidsavtale med hensyn til oppvask etter 

arrangementer. 

 

VEDTAK: Styret tar sakene til orientering. 

 

Sak 32/24 STYRINGSDOKUMENTER 

Kristian presenterer de sentrale styringsdokumentene: 

a) Organisasjonskartet 

b) Mål- og utviklingsplanen 

c) Årshjulet 

d) Budsjettet for 2024 

 

VEDTAK: Styret tar presentasjonen og den påfølgende diskusjonen til etterretning. 

 

Sak 33/24 KONSTITUERING AV STYRET OG FORDELING AV ROLLER 

Styret fordelte vervene og rollene som nestleder, sekretær, styrets kontaktperson (SKP) for 

de fire gruppeområdene Arrangementer, Formidling, Samlingene og Tunet, og kontaktperson 

overfor regnskapsfører og kommunikasjonsansvarlig. 
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VEDTAK: Styret i Hedrum historielag 2024/2025 konstituerer seg som følger: 

- Leder: Kari Næss Fuglestein 
- Nestleder: Olav Nordheim 
- Sekretær: Kristian Hunskaar 
- Styremedlem / SKP Tunet: Jostein Sundby 
- Styremedlem / SKP Arrangementer: Thor Henning Døvle 
- Styremedlem / SKP Samlingene: Roar Juel Johannessen 
- Styremedlem / SKP Formidling: Ingjerd Hallenstvet Nilsen 
- 1. vara: Leif Arne Asbjørnrød 
- 2. vara: Unni Lindhjem 

Rollen som kontaktperson overfor regnskapsfører og kommunikasjonsansvarlig ble lagt til 

sekretærvervet. 

 

Sak 34/24 STYRESEMINAR OG/ELLER KURS I BRUK AV ADMINISTRASJONSVERKTØY 

Det har de siste åra vært vanlig med et styreseminar i mars, for at det nye styret skal bli bedre 

kjent, og for at styret skal komme godt i gang med arbeidsåret. I kombinasjon med et slikt 

styreseminar har det vært vanlig at Audun Seierstad har gitt det nye styret innføring i 

Styreweb og Office 365, herunder hhl.no-epost og Sharepoint. Kari hadde før møtet 

innhentet aktuelle datoer fra Audun Seierstad. 

 

Det var umulig å finne en dato som passet for hele styret, så en dato som passet flest mulig 

av de nye styremedlemmene ble prioritert. 

 

VEDTAK: Styret ønsker å avholde et styreseminar tirsdag 19. mars kl. 17.30. Kari inviterer 

Audun Seierstad til å holde sitt kurs i bruk av administrasjonsverktøy. 

 

Sak 35/24 TERMINLISTA OG ARRANGEMENTER (jf. sak 25/24 m.fl.) 

Det nye styret gjennomgikk og gjorde seg kjent med den foreliggende terminlista for 2024. 

Terminlista finnes på hhl.no under fanen «Aktiviteter og kurs» og valget «Aktivitetsliste». 

 

Kari hadde på forhånd gjort avklaringer med Tor Bjørvik og med Lardal historielag 

angående sommerens onsdagsturer, og følgende er avtalt: 

- 29. mai: Fritzøeparken med Tor Bjørvik (reprise på fjorårets tur) 

- 12. juni: Kjærra-området med Lardal historielag – foredrag og medbragt mat og kaffe 

(må planlegges nærmere i samarbeid med Lardal historielag) 

- 3. juli: Nordgardsetra med Tor Bjørvik 

- 17. juli: Seierstad Nordre med (hos) Tor Bjørvik 

- 14. august: Ikke fastsatt turmål med Tor Bjørvik 

 

 Thor Henning ba på vegne av Sommeråpent-gruppa om styrets råd med hensyn til 

åpningsdag for Sommeråpent. Åpning søndag 23. juni faller bort pga. sammenfall med St. 

Hans, og da er utgangspunktet åpning søndag 30. juni. Denne dagen er det imidlertid ikke 

gudstjeneste i Kvelde kirke, så Sommeråpent-gruppa har vurdert å rekruttere Even Sundby til 

30. juni, å utsette åpninga ytterligere til søndag 7. juli, eller å droppe gudstjeneste fullstendig. 

Styret mente at det er viktig å komme i gang 30. juni og overlater til Sommeråpent-gruppas 

vurdering å finne den beste løsningen for denne dagen. 

 

Normisjon ønsker å ha vandring fra Tjølling til Hedrum kirke søndag 2. juni med overnatting 

på Volds Minde. Det er uklart hva historielaget eventuelt skal bidra med, og om vandringa i 

det hele tatt forutsetter historielagets deltakelse. Kari følger opp kontakten med Normisjon. 

 

Julekaffen flyttes til 8. desember for å unngå sammenfall med julegrantenning i Kvelde. 

 

Som mulige foredragsholdere ble nevnt Hans Erik Gjertsen («klengenavn i Larvik»), Preben 

Colstrup og Einar Lunde. Ingjerd undersøker med Gjertsen. Kari viderefører sin kontakt med 

Lunde, som tidligere har meldt at han tar kr. 6000,- og kjøregodtgjørelse for sine foredrag. 
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VEDTAK: Styret vedtar den oppdaterte terminlista som gjeldende. 

 

Sak 36/24 EVENTUELT 

- Angående problemene med historielagets Facebook-gruppe har Audun Seierstad funnet 

fram til et konsulentfirma som kan bistå med å finne en løsning med Facebook og 

eierselskapet Meta. Dette vil koste anslagsvis kr. 10 000,- (eks. mva), og 

konsulentfirmaet vil ikke gi noen garanti for suksess, selv om firmaet har lykkes med 

tilsvarende saker tidligere. 

 

Styret vurderte at løsningen er kostbar, særlig tatt i betraktning av at suksess ikke er 

garantert. Styret heller derfor til, at det tross alt vil være bedre å opprette ei ny side og 

parallelt informere tydelig på den gamle sida (og gjennom andre kanaler) om at den 

gamle sida ikke lenger vil bli oppdatert, og at alle følgere bør bli mer over til den nye 

sida. Kristian innhenter Audun Seierstads syn på dette forslaget og setter saken opp til 

avgjørelse på neste styremøte. 

 

- Styret føler behov for en gjennomgang av hvem som er i besittelse av nøkler (1 og 2), for 

eventuelt å inndra nøkler fra medlemmer som har gått ut av tidligere verv og roller, og 

for å omfordele nøkler til de nye styremedlemmene. Kristian ber Torhild Utklev om en 

oversikt og setter opp saken på neste styremøte. 

 

 VEDTAK: Styret tar diskusjonen til orientering og følger opp på neste styremøte. 

 

 

 Kari Næss Fuglestein (sign.) Kristian Hunskaar (sign.) 

 styreleder sekretær 


